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Van de fract ie  van het  CDA ontv ingen wi j  vragen over  de  informat ie  aan u over  de  s tand van za-
ken bouwplannen.  
 
Vragen CDA 
Over de  voortgang van de bouwplannen in Haren schreef  u de raad  een br ie f  d .d .  13 september  
2006.  Daar in  combineert  u  de  voortgangsrapportage met  de moni tor ing  rapportage door  bureau 
Midde lkoop.  In de br ie f  schets t  u  de  op dat  moment gaande ontwikke l ingen in de  bouwprojecten .  
Hierbi j  spreekt  u  de verwacht ing u i t  dat  in de daarop volgende jaren 2007,  2008 en 2009 een 
boeggolf  aan product ie  gerea l iseerd l i jk t  te  gaan worden.  
 
Met  uw br ief  d .d .  9 apr i l  2008 bl i jkt  dat  van de te  verwachten bouwproduct ies  we in ig  over  is  ge-
bleven.  De raad mocht  verwachten dat  de opgave in het  kader  van de Regiovis ie  b i j  benader ing  
zou worden gehaa ld .  
 
De rea l i te i t  i s  anders  en wat  de vooru itz ichten op de ontwikke l ingen z i jn  b l i j f t  ongewis .  In uw 
br ief  d .d .  13 januar i  2006,  zegt  u  de raad toe  deze rege lmat iger  te  informeren en daartoe de  raad 
a ls  instrument  een p lanning te  vers t rekken waar in de actue le  en te  verwachten ontwikkel ingen 
bee ldend z i jn  u i tgewerkt ,  waaraan ana lyse  en toe l icht ing za l  worden toegevoegd.  
 
U hebt  in de afge lopen ja ren in  beschr i jvende  z in  in de Burap aandacht  gegeven aan de voortgang 
van bouwprojecten,  hetgeen een beperkte  bee ldvorming voor  de  raad oplever t .  
 
He t  CDA hee f t  daarom de  vo l g ende  v rag en :  
1.  Waarom bent  u uw toezegging  in  uw br ief  d .d .  13 januar i  2006,  de  raad rege lmat iger  en ade-

quaat  te  informeren over  p lanning ,  rea l i sa t ie  en voortgang,  n iet  nagekomen? 
2 .  Waarom z i jn de  voorgenomen bouwproduct ies  b i j  inbre id ings locat ies  u i t  het  Convenant  met  

Woonborg  niet  tot  u i tvoer ing gekomen? 
Het  CDA ontvangt  de  informat ie  over  de  rea l i sat ies  ten opzichte  van de planning graag  a lsnog.  
Met  daaraan gekoppe ld een korte  beschr i jv ing  van ontwikke l ingen en voorui tz ichten.   

3 .  Bent u bere id deze  informat ie  e ind januar i  2010 aan de raad  te  verst rekken?  Zo nee ,  op welke  
termi jn kan de raad  derge l i jke  informat ie  verwachten? 
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Reactie col lege 
1.  Wij z i jn  van oordee l ,  dat  wi j  u  de afge lopen jaren b i j  de Buraps adequate  informat ie  hebben 

gegeven over  de  ontwikke l ing van de d iverse  bouwplannen.  Dit  paste  ook b i j  de  ru imere  
funct ie  (n iet  a l leen f inanc ië le  informat ie )  d ie  wi j  in  deze col legeper iode aan de Buraps  hebben 
gegeven.  Wi j  hebben de afge lopen jaren nooi t  het  s ignaa l  gekregen,  dat  wi j  met  de  in  de 
Buraps gegeven informat ie  uw raad te  kort  zouden doen en dat  daardoor b i j  u  sprake zou z i jn  
van een beperkte  beeldvorming.  Ook door de  CDA fract ie  ze l f  i s  d i t  nooit  gemeld.   

2 .  Het a lgemene bee ld b i j  de rea l i sat ie  van a l le  bouwplannen i s ,  dat  de procedure le  
voorbere id ingen erg vee l  t i jd  vergen.  Dit  i s  ook een gevolg  van het  fe i t ,  dat  vee l  par t i jen in  
deze fase  van de rea l isat ie  een ro l  spe len.  Dit  bee ld  i s  ook van toepass ing  op de  rea l isat ie  van 
de  inbre id ings locat ies  u i t  he t  Convenant  met  Woonborg .  

3 .  Wij gaan er  vanuit ,  dat  u  b i j  de  volgende Burap in  mei  2010 weer  voortgangs informat ie  over  de  
d iverse  bouwplannen zul t  ontvangen.  Gelet  op het  tempo van de ontwikke l ingen l i jkt  ons  dat  
voldoende.   
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